

Title (en)
SUCTION SYSTEM FOR WOUND AND GASTRO-INTESTINAL DRAINAGE.

Title (de)
ABSAUGUNGSSYSTEM FÜR WUND-, MAGEN- UND DARMDRAINAGE.

Title (fr)
SYSTEME DE SUCCION POUR DRAINAGE DE BLESSURES ET DRAINAGE GASTRO-INTESTINAL.

Publication
EP 0256060 A1 19880224 (EN)

Application
EP 87901000 A 19870130

Priority
AU 438486 A 19860131

Abstract (en)
[origin: WO8704626A1] A hollow chamber (2) adapted to receive a collapsible reservoir (1) for the collection of body fluids; an opening in said hollow chamber to facilitate the introduction and removal of a collapsible reservoir; means (4) to close and seal said reservoir such that a vacuum may be generated and maintained in said chamber; a first port in said chamber to facilitate evacuation thereof; means (8) to determine when a collapsible reservoir in the chamber is approaching a full state, and a second port (5) to facilitate a liquid conduit passing into the chamber.

Abstract (fr)
Ledit système comprend une chambre creuse (2) conçue pour recevoir un réservoir repliable (1) destiné à recueillir les fluides du corps. Une ouverture, ménagée dans ladite chambre creuse, facilite l'introduction et le retrait du réservoir repliable. Un dispositif (4) ferme et étanche ledit réservoir, de telle sorte qu'un vide d'air peut être créé et maintenu dans ladite chambre. Un premier orifice, ménagé dans ladite chambre, facilite l'évacuation. Un dispositif (8) détermine l'instant où le réservoir repliable placé dans la chambre est sur le point d'être plein et un second orifice (5) facilite le passage d'un conduit de liquide dans la chambre.

IPC 1-7
A61M 1/00

IPC 8 full level
A61M 1/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61M 1/68 (2021.05 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8704626A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8704626 A1 19870813; EP 0256060 A1 19880224

DOCDB simple family (application)
AU 8700024 W 19870130; EP 87901000 A 19870130